




5. Assumptes sobrevinguts.

El Sr. Benjamí Oller informa que atesa la conjuntura sanitaria actual sembla que es 

podran celebrar els actes culturals de Nadal previstos. Properament es posaran en 

venda les entrades. 

El Sr. Enrique Sánchez pregunta sobre la possibilitat de podar els arbres del C/ 

Ginesta. Es proposa fer-ho coincidint amb la utilització de la maquina elevadora que 

s'utilitzara per a pintar el nou mural. 

S'acorda tornar a tractar els temes de les assignacions als membres de l'OTP, un cap 

passi la pandémia. 

Les properes reunions es celebraran: 

18 de gener 

22 de febrer 

6. Precs i preguntes.

No n'hi ha. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre del President quan són 

les 21 :20 hores i s'estén la present acta, de la que com a Secretaria em dono fe. 


